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Protokół nr 30/23  

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia 

i Spraw Społecznych 

z dnia 16 marca 2023 r.  

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 8.30 w siedzibie Urzędu Gminy Włocławek przy  

ul. Królewieckiej 7.  W posiedzeniu uczestniczyli Radni Gminy Włocławek- członkowie Komisji, Wójt 

Gminy Włocławek Pani Magdalena Korpolak – Komorowska, Sekretarz Gminy Włocławek Pan Piotr 

Stanny, Pani Elżbieta Grzegórska – Kierownik GOPS 

W posiedzeniu uczestniczyło  11  Radnych - lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim programem rządowym 

programem  „ Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2023 – 2028.  

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2022 r.  

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Włocławku.  

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw 

Społecznych za 2022 r.  

9. Zakończenie obrad.  

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Radna Pani 

Magdalena Nowak o godzinie 8.30 otworzyła posiedzenie  komisji. 

 

Ad.2. 

Pani Przewodnicząca Magdalena Nowak  powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i na 

podstawie listy obecności jednocześnie stwierdziła quorum – 11 Radnych obecnych. 

 

Ad.3.                                 

Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia i zapytała czy ktoś proponuje 

jakieś zmiany do przedstawionego porządku obrad? 

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska zawnioskowała o zdjęcie z porządku obrad pkt. 8 – 

zaopiniowanie  projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału 
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samorządowej instytucji kultury – Gminnego Zespołu Kultury z siedzibą w Kruszynie i utworzenia 

Gminnego Ośrodka Kultury z siedzibą w Kruszynie oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Kruszynie z 

filią w Smólniku oraz zmiany nazwy Gminnego Ośrodka Kultury z siedzibą w Kruszynie. 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Panią Wójt.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie. 

Następnie, z uwagi na brak kolejnych wniosków Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

proponowany porządek obrad z uwzględnieniem w/w zmiany.  

Porządek obrad został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4. 

Realizując kolejny punkt porządku obrad głos zabrała Pani Elżbieta Grzegórska, która przekazała, że w 

związku ze zmianami przepisów prawnych ustanowionych uchwałą Nr 264 Rady Ministrów z dnia 28 

grudnia 2022 r. zmieniającą uchwałę w sprawie ustanowienia rządowego programu "Posiłek w   szkole 

i w domu " na lata 2019-2023 

zmieniono kryterium dochodowe do wysokości 200%, o którym mowa w art. 8 ust. 1 ustawy o pomocy 

społecznej. 

W związku z trudna sytuacją dochodową i życiową osób korzystających ze wsparcia systemu pomocy 

społecznej zasadnym jest podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2019-2023 

Pani Przewodnicząca podziękowała i z uwagi na brak pytań poddała pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie projektu omówionej uchwały z uwzględnieniem w/w stawek.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 5.  

Głos zabrała również Pani Elżbieta Grzegórska, która przekazała, że art. 6 ust.2 pkt. 1 ustawy z dnia 

29 lipca 2005r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie (Dz. U. z 2021r. poz.1249 ze zm.) nakłada na 

jednostki samorządu terytorialnego obowiązek opracowania i realizację gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Gmina Włocławek 

realizowała te zadania w oparciu o ustawę oraz  "Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy  w 

Gminie Włocławek na lata 2017-2022”.  

Przyjęcie przez Radę Gminy Włocławek Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023 – 2028 będzie kontynuacją zadań  zakresie 

przeciwdziałania przemocy w rodziny  oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie  oraz przyczyni  się do 

prowadzenia spójnych działań w zakresie zapobieganiu przemocy w rodzinie oraz zmniejszy skalę 

zjawiska przemocy wśród mieszkańców Gminy Włocławek a także podniesie  poziom świadomości 

społecznej w tym zakresie.  

Pani Przewodnicząca podziękowała i z uwagi na brak pytań poddała pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie projektu omówionej uchwały. 

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  
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Ad. 6.  

W tym punkcie głos zabrała Pani Wójt Elżbieta Grzegórska, która przedłożyła sprawozdanie z 

wykonywania zadań z zakresu Programu wspierania rodziny za 2022 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Pani Przewodnicząca podziękowała i z uwagi na brak pytań przystąpiła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Ad. 7.  

W tym Punkcie Pani Wójt Elżbieta Grzegórska przedłożyła sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej we Włocławku za rok 2022.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Pani Przewodnicząca podziękowała i z uwagi na brak pytań przystąpiła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Ad. 8.  

Pani Dyrektor Anna Podgórska – Spychalska przekazała, że Rada Gminy Włocławek na mocy uchwały 

Nr XXII/163/08 Rady Gminy Włocławek z dnia 28listopada 2008r. w sprawie podziału samorządowej 

instytucji kultury – Gminnego Zespołu Kultury z siedzibą w Kruszynie i utworzenia Gminnego Ośrodka 

Kultury z siedzibą w Kruszynie oraz gminnej Biblioteki Publicznej w Kruszynie z filią w Smólniku 

dokonała podziału samorządowej instytucji kultury  - Gminnego Zespołu Kultury z siedzibą w Kruszynie. 

W wyniku podziału w oparciu o mienie i załogę utworzono Gminny Ośrodek Kultury z siedzibą w 

Kruszynie oraz Gminną Bibliotekę Publiczną w Kruszynie z filią w Smólniku.  

W wyniku rozszerzenia działalności kulturowej Gminnego Ośrodka Kultury w Kruszynie utworzono filię 

w Smólniku – Centrum Integracji Wiejskiej, które organizacyjnie i finansowo związane jest z instytucją 

macierzystą. Z uwagi na powyższe zasadnym stało się nadanie ujednoliconej nazwy tj. Gminne Centrum 

Kultury z siedzibą w Kruszynie z filią w Smólniku – Centrum Integracji Wiejskiej.  

Pani Przewodnicząca podziękowała i z uwagi na brak pytań poddała pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie projektu omówionej uchwały. 

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 9.  

Pani Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z prac komisji informując, że w okresie 

sprawozdawczym Komisja odbyła 12 posiedzeń, ich przedmiotem było m.in. zaopiniowanie projektów 

uchwał w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Włocławek na 2022 r., Rocznego programu współpracy Gminy 

Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie, na rok 2022., zmiany uchwały 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Włocławek dla niepublicznych szkół 

podstawowych na terenie gminy Włocławek oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania, przyjęcia informacji wójta Gminy Włocławek o stanie realizacji zadań oświatowych w 
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roku szkolnym 2021/2022. Ponadto Komisja zajmowała się sprawami bieżącymi. Pani Przewodnicząc 

podziękowała wszystkim członkom komisji za owocną współpracę. 

 

Ad.10.  

Z uwagi na brak kolejnych tematów Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie, po 

czym zakończyła posiedzenie komisji o godz. 8.55.   

 

Protokół sporządziła:  

A. Seroczyńska  

                                                                 

            Przewodnicząca 

       Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

       Rodziny Zdrowi i Spraw Społecznych 

 

                 Magdalena Nowak 

 

 

 


